



Corrective Announcement

To: Bahrain Bourse

Delmon Poultry Company B.S.C announces the issuance of a corrective announcement concerning the following matters:

إعلان تصحيحي

السادة / بورصة البحرين

تعلن شركة دلمون للدواجن ش.م.ب عن إصدار إعلان تصحيحي بشأن الآتي:

Date	15 March 2026	15 مارس 2026	التاريخ
Company Name	Delmon Poultry Company	شركة دلمون للدواجن	إسم الشركة
Trading Code	POLTRY	POLTRY	رمز التداول
Subject	Corrective Announcement	إعلان تصحيحي	الموضوع
Previous Announcement Date	24 February 2026	24 فبراير 2026	تاريخ الإعلان السابق
Subject	Annual General & Extraordinary Meetings of Delmon Poultry Company for the Financial Year 31 December 2025	إنعقاد إجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية السنوية لشركة دلمون للدواجن للسنة المالية في 31 ديسمبر 2025	الموضوع
The inaccurate statement in the previous Announcement	<p>There is nothing wrong with the previous announcement. In light of the prevailing circumstances and in the interest of public safety, the Board of Directors of Delmon Poultry Company B.S.C. announces that the Ordinary and Extraordinary General Assembly Meeting scheduled to be held on Tuesday, March 17, 2026 at 11:30 am at <u>Al Dana Hall at the Gulf Hotel, in addition to electronic means through the following link</u></p> <p>https://teams.microsoft.com/meet/46947300402252?p=ObQ4VZpV55kQ9V4sna</p>	<p>لا يوجد أي خطأ في الإعلان السابق. في ظل الظروف السائدة وحرصاً على السلامة العامة، يعلن مجلس إدارة شركة دلمون للدواجن ش.م.ب بأن إجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية المقرر عقدها في يوم الثلاثاء الموافق 17 مارس 2026 في تمام الساعة 11.30 صباحاً بقاعة الدانة بفندق الخليج، بالإضافة إلى الوسائل الإلكترونية من خلال الرابط التالي</p> <p>https://teams.microsoft.com/meet/46947300402252?p=ObQ4VZpV55kQ9V4sna</p>	البيان الخاطئ في الإعلان السابق



شركة دلمون للدواجن ش.م.ب
Delmon Poultry Company B.S.C

Correction	N/A	لا ينطبق	تصحيح الخطأ
Correction reason	N/A	لا ينطبق	بيان أسباب الخطأ
Name	Alya Saeed AL Khayat	علياء سعيد الخياط	الإسم
Title	Board Secretary Compliance Officer	سكرتير مجلس الإدارة ضابط الحوكمة	المسمى الوظيفي
الختم Company Stamp		التوقيع Signature	